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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igénylő kérdés!

Kövér László úr,
az Országgyűlés elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani

Kásler Miklós emberi erőforrás miniszterhez

,,Milyen intézkedéseket tervez a kormány a budapesti lakhatási válság megoldására? 

címmel. A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!

A 2018-as felvételi ponthatárok meghatározása után számos friss egyetemista fog az
elkövetkező hetekben budapesti albérletet keresni. Azonban az albérletek árai már így is az
egekben vannak Ráadásul ez a probléma nem csak az egyetemisták körében áll fenn, hanem
rengeteg magyar család életét is megkeserítik. Mindeközben a kormányzat nem rendelkezik
semmiféle lakhatási stratégiával, a kilakoltatások folytatódnak, az LMP által többször
kezdeményezett bérlakás program bevezetését rendre elutasítják.

Fentiekre tekintettel kérem az alábbi kérdésekre szíveskedjen válaszolni:

1. Miért nem fogadják el az LMP bérlakás programját? Miért nem hajlandóak foglalkozni a
szociális bérlakásokkal általában?

2. Miért megfelelő Önöknek, hogy az albérletpiac nincs kifehérítve?
3. Mikor csökkentik a lakásfelújítás és a bérlakás építését 5%-ra, ahogyan azt az LMP

többször javasolta?

Válaszát ezúton is köszönöm.

Budapest, 2018. július 30.

Csárdi Antal
(LMP)
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